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Protokoll från styrelsemöte i Svenska Jujutsufederationen 

Tid:   

2020-08-03, kl. 21:00 – 22:20. 

Plats:   

Skype 

Närvarande:   

Isabelle Sarfati (ordförande) 

Johan Pettersson (sekreterare) 

Cicci Nyström (vice ordförande) 

Jonatan Dagnå (ledamot) 

Mikael Bengtsson (ledamot) 

Anna-Lena Löf (ledamot) 

Berit Abrahamsson Hornvall (tjänstgörande suppleant) 

Henrik Wendel (suppleant) 

Förhinder: 

Nico Christoforidis (kassör) 

§ 122. Mötets öppnande. 

  Ordförande Isabelle Sarfati hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

 

§ 123. Godkännande av föredragningslista. 

  Kompletterades och godkändes. 

 

§ 124. Tjänstgörande suppleanter. 

  Berit går in för Nico. 

 

§ 125. Justering.  

 

  Styrelsens beslut 

  Cicci valdes att justera protokollet. 

 

§ 126. Föregående protokoll, 2020-07-11. 

 

  Styrelsens beslut 

  Protokollet läggs till handlingarna. 
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§ 127. Ekonomisk rapport.  

  Till nästa möte. 

 

§ 128. Sportrådet. 

a. Omstrukturering av tävlingsverksamheten.  

Frågan kommer diskuteras på tävlingskonventet 22 – 23 augusti och lyfts 

därefter på kommande styrelsemöte. 

 

b. SM 2021-02-07.  

Arbetet fortskrider enligt planerna. 

 

c. Newaza. 

Med tanke på semestrar så har inte mycket hänt än.  

Styrelsens beslut 

Informationen noteras. 

§ 129. Domarrådet. 

a. Omorganisation. 

Frågan diskuteras på tävlingskonventet 22 – 23 augusti och lyfts därefter på 

kommande styrelsemöte. 

 

b. Utbildning. 

Domarutbildningarna bör bli en SISU-anpassad utbildning, tas även detta 

med som diskussion på konventet. 

Styrelsens beslut 

Informationen noteras. 

§ 130. Landslaget. 

  Fortfarande inget besked om hur det blir med VM. JJIF ska fatta beslut  

  6 augusti. 

  Sponsoravtal. 

  Detta skulle Nico undersöka, vi får återkomma till frågan. 

Styrelsens beslut 

Informationen noteras. 

§ 131. Utbildningsrådet. 

a. Organisation av Utbildningsrådet. 

Vi har fått ett underlag från Mikael via e-post som styrelsen behöver mer tid 
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för att läsa igenom. Vi återkommer till frågan vid senare möte. 

 

b. Uppstart av regionerna. 

Finns idéer om en barn- och ungdomsledarutbildning som kan genomföras 

på regionnivå.  

Styrelsens beslut 

Informationen noteras. 

§ 132. Para Jujutsu. 

  Isabelle har haft kontakt med Roger Berger och kommer fortsätta dialogen med  

  honom. 

 

  Styrelsens beslut 

  Informationen noteras. 

 

§ 133. Kommunikation. 

  Isabelle redovisade tankar om brev till nya medlemsföreningar. Styrelsen  

  kompletterade med idéer. 

 

  Henrik är den från SvJJF som har kontakten med vår webmaster. 

 

   Styrelsens beslut 

  Informationen noteras. 

 

§ 134. Internationella frågor. 

  Inget nytt för stunden. 

 

§ 135. Förbundets mattor och övrig utrustning. 

  Johan och Cicci undersöker vad vi behöver komplettera. Tar fram en  

  inventarieförteckning. 

  

  Styrelsens beslut 

  Informationen noteras. 

 

§ 136. Åtgärder efter årsmötet. 

  Ny verksamhetsplan och budget 2020. Till nästa möte. 

  

  Styrelsens beslut 

  Informationen noteras. 
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§ 137. Övriga frågor. 

  Inga övriga frågor fanns. 

 

§ 138. Nästa möte.  

  7/9, 5/10, 7 - 8/11 (fysiskt möte), 7/12. 

  Möte på Skype kl. 21:00. 

 

§ 139. Mötets avslutande. 

  Ordförande tackade de närvarande för ett bra möte och avslutade mötet. 

 

 

Johan Pettersson Isabelle Sarfati Cicci Nyström 

Sekreterare  Ordförande  Justerare 
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